

PRAYERS.

The Honourable Senator Perrault, P.C., laid on the Table the following:—

Capital Budget of Northern Canada Power Commission for the fiscal year ending March 31, 1976, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1975-732, dated March 27, 1975, approving same.

Copies of Orders of the Administrator under the *Anti-Inflation Act*, pursuant to section 17(3) of the said Act, Chapter 75, Statutes of Canada 1974-75-76, respecting certain compensation plans, as follows:

1. Cargill Grain Company Limited, Baie Comeau, Quebec and the group of its employees represented by the National Union of Employees of Cargill Grain Company. Order dated December 9, 1976.

2. The Timiskaming Board of Education, New Liskeard, Ontario and the group of its Administrative Staff. Order dated December 9, 1976.

3. The Saskatchewan Construction Labour Relations Council, Regina, Saskatchewan and its employees represented by various unions and locals. Order dated December 6, 1976.

Report of the National Film Board of Canada, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1976, pursuant to section 20(2) of the *National Film Act*, Chapter N-7, R.S.C., 1970.

Copies of Reports of the Anti-Inflation Board to the Governor General in Council, pursuant to section 17(2) of the *Anti-Inflation Act*, Chapter 75, Statutes of Canada 1974-75-76, reporting its reference to the Administrator of the said Act of certain proposed changes in compensation plans, as follows:

1. E. B. Eddy Forest Products Ltd. and their manufacturing employees represented by Local 2-237 of the International Woodworkers of America, dated December 6, 1976.

2. The Elk River Timber Company Limited, Campbell River, British Columbia and its Executive and Supervisory Groups, dated December 7, 1976.

3. Kalium Chemicals, a division of PPG Industries (Canada) Ltd., Regina, Saskatchewan and its Operator Technicians, dated December 7, 1976.

4. St. Lawrence Lodge, Home for the Aged, Brockville, Ontario and certain groups of its employees, dated December 7, 1976.

PRIÈRE.

L'honorable sénateur Perrault, C.P., dépose sur le bureau ce qui suit:

Budget d'établissement de la Commission d'énergie du Nord canadien pour l'année financière close le 31 mars 1976, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, et copie du décret C.P. 1975-732, en date du 27 mars 1975, approuvant ledit budget.

Copies d'Ordonnances du Directeur en vertu de la Loi anti-inflation, conformément à l'article 17(3) de ladite loi, chapitre 75, Statuts du Canada 1974-75-76, concernant certains régimes de rémunération, à savoir:

1. Compagnie des céréales Cargill Limitée de Baie Comeau, Québec, et le groupe de ses employés représenté par le Syndicat national des employés de la Compagnie des céréales Cargill. Ordonnance en date du 9 décembre 1976.

2. Conseil scolaire Timiskaming, New Liskeard, Ontario, et le groupe de son personnel administratif. Ordonnance en date du 9 décembre 1976.

3. Industrie de la construction de Saskatchewan (*The Saskatchewan Construction Labour Relations Council*), Regina, Saskatchewan, et le groupe de ses employés représenté par divers syndicats et sections. Ordonnance en date du 6 décembre 1976.

Rapport de l'Office national du film du Canada, y compris les comptes et états financiers certifiés par l'Auditeur général, pour l'année financière close le 31 mars 1976, conformément à l'article 20(2) de la *Loi nationale sur le film*, chapitre N-7, S.R.C., 1970.

Copies de rapports de la Commission de lutte contre l'inflation au Gouverneur en conseil, conformément à l'article 17(2) de la *Loi anti-inflation*, chapitre 75, Statuts du Canada 1974-75-76, soumettant à l'examen du Directeur en vertu de ladite loi, certaines modifications prévues au régime de rémunération, à savoir:

1. *E.B. Eddy Forest Products Ltd.* et leurs employés de la fabrication représentés par le Syndicat international des travailleurs du bois d'Amérique, section 2-237, en date du 6 décembre 1976.

2. *Elk River Timber Company Limited*, Campbell River, Colombie-Britannique, et ses groupes de cadres et de surveillances, en date du 7 décembre 1976.

3. *Kalium Chemicals*, une division de *PPG Industrie (Canada) Ltd.*, Regina, Saskatchewan et ses opérateurs techniciens, en date du 7 décembre 1976.

4. *St. Lawrence Lodge*, Foyer pour personnes âgées, Brockville, Ontario, et certains groupes de ses employés, en date du 7 décembre 1976.